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Онлайн засідання Центру якості з експертами НАЗЯВО (співробітниками 

КНУБА), гарантами ОП. 

Голова – начальник Центру якості Пристайло М.О. 

Секретар – Начальник ВЛА Делембовський М.М. 

 

Присутні: – Пристайло Микола Олексійович, Делембовський Максим 

Михайлович, гаранти: Горбатюк Євген Володимирович, Гончаренко Тетяна 

Андріївна, Бородавка Євгеній Володимирович, Почка Константин Іванович, 

Цюцюра Світлана Володимирівна, Шабала Євгенія Євгеніївна, Бушуєва Ната-

лія Сергіївна, Шаленко Вадим Олегович, Назаренко Івана Іванович, Ручинський 

Микола Миколайович, Руденко Микола Васильович, Корчова Галина Леонідів-

на, Шаленко Вадим Олегович, Клименко Микола Олександрович, Хлапонін 

Юрій Іванович, Ярас Володимир Ігорович, Голенков Геннадій Михайлович, 

Міщук Дмитро Олександрович, декан ФАІТ Русан Ігор Володимирович, засту-

пники декана ФАІТ Свідерський Анатолій Тофілійович, Терентєв Олександр 

Олександрович, провідний фахівець Лебейчук Н.В., Джафарова Т.А. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Пристайло М.О., начальника Центру якості – доповів про порядок ро-

боти Центру якості під час військового стану та результати перегляду освітніх 

програм на факультеті автоматизації і інформаційних технологій під час попе-

реднього моніторингу. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію прийняти до відома. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Делембовський М.М., к.т.н., доцента, який розповів про загальні заува-

ження стосовно оформлення освітніх програм та вніс пропозицію по удоскона-

ленню структурно-логічних схем освітніх програм всіх рівнів та спеціально-

стей, які реалізуються на факультеті автоматизації і інформаційних технологій. 

Пристайло М.О., начальник Центру якості – оновити інформацію на 

офіційному сайті університету. 

 

ВИРІШИЛИ: Інформацію прийняти до відома. 



3. СЛУХАЛИ: 

Гарантів всіх освітніх програм на факультеті автоматизації і інформацій-

них технологій, які продемонстрували приклади оформлення структурно-

логічних схем власних програм та запропонували можливості їх вдосконалення.  

 

ВИРІШИЛИ: Інформацію прийняти до відома та запланувати на майбу-

тній проект змін ОП в розділі структурно-логічних схем. 

  

 


